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Ivana DIvana DIvana DIvana D.... HorvatinHorvatinHorvatinHorvatinčiiiić    

Sexolin i politika
ODITELJ: Dobra večer i dobro 

došli u našu redovitu noćnu 

emisiju elektrona infraradijske postaje 

«Budućnost danas». Ja sam Jim Jam, Vaš noćni 

voditelj, i već smo sat vremena u petnaestom 

srpnju 2053. godine. Kao što smo najavili prošli 

put, tema naše noćašnje emisije je seks. Večeras je 

s nama u studiju posebni stručnjak, stručnjak nad 

stručnjacima, najveći stručnjak, majstor za ovu 

temu. Predstavit će nam se sam. 

GOST: Hvala, hvala. Moje ime jest 

Aleksandra Alexa Cicca, a možete me zvati Alexa. 

VODITELJ: Alexa, antropolog i seksolog 

po struci, je napisala mnogo znanstvenih i laičkih 

djela o seksu i novim društvenim okolnostima 

koje su uvjetovale seksualni život drugačiji no što 

je to bio prije desetak ili više godina. Vi ste, ako se 

ne varam, studirali na glavnom sveučilištu 

Istočnog Saveza? 

GOST: Točno. Nakon raspodjele svih 

zemaljskih država u Zapadni, Središnji i Istočni 

Savez prije petnaest godina, činilo mi se logičnim 

studirati seksologiju u Istočnom Savezu. 

VODITELJ: Zbog čega su zemlje Istočnog 

Saveza tako zanimljive za proučavanje seksa? 

GOST: Pa vidite, Istok je vrlo napredan po 

pitanju seksa. Za razliku od naše srednjačke 

kulture i još zatucanije zapadne, gdje muškarci 

imaju glavnu riječ u pitanjima seksa, u istočnoj 

kulturi su žene te koje određuju kada će skinuti 

svoj veo, a kada neće. One određuju, dok 

zamotane šeću ulicama, koji će ih muškarac moći, 

da se izrazim šatrovački, povaliti.  

VODITELJ: Zanimljivo, s obzirom na 

stereotip o tradicionalističkom Istoku i modernom 

Zapadu. Naposljetku, na Istoku se ljudi još uvijek 

voze u automobilima. 

GOST: To je istina, no napredak se ne 

mjeri samo tehnološki, a stereotip koji spominjete 

je lažan. Laž je da na Istoku muškarci drže 

hareme od mnogo žena; hareme zapravo drže 

žene, no kako Zapad vlada svijetom, da se tako 

izrazim, taj podatak nikad nije izašao u javnost. 

VODITELJ: No, nećemo u politiku… 

GOST: Smatram da bismo se mi, koje se 

smatramo emancipiranima, trebale ugledati na 

žene Istočnog Saveza. Zato sam i otišla tamo 

studirati, i moram priznati da sam bila vrlo 

iznenađena tamošnjom otvorenošću i 

liberalnošću. Znate li da su tamo dopušteni 

brakovi između ljudi i životinja?  

VODITELJ: Oh. 

GOST: Zamislite, to je nevjerojatno, to se 

ne nalazi u Središnjem ili Zapadnom Savezu! To 

je neopisiv napredak, usudila bih se čak reći 

evolucijski. 

VODITELJ: O tome ste pisali i u knjizi 

«Žene protiv Zapada», zar ne? Možete li nam reći 

što je to u Zapadnom Savezu što je tako 

ograničavajuće za žene? Što vam se toliko.. 

moram upotrijebiti taj izraz… zgadilo kod seksa 

na Zapadu? 
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GOST: Kao prvo, oni zakonom ne 

dopuštaju seks između osoba istog spola. Sve one 

priče o liberalnosti Zapadnjaka su čista nebuloza. 

Naime, oni zabranjuju ne samo seks između 

osoba istog spola, već i seks između više osoba 

istovremeno, zabranjuju ne samo umjetna 

pomagala poput starinskih ili modernih vibratora, 

već i prirodna pomagala poput, recimo, banana i 

krastavaca… Zamislite, čak insistiraju da, ako se 

već mora koristiti krastavac, mora biti oguljen. 

Mislim, sramota! Da ne spominjem da je na 

zatucanom Zapadu, za razliku od liberalnog 

Istoka, zabranjeno voditi ljubav sa životinjama. 

Sad mi recite iskreno – zar nikad niste poželjeli 

voditi ljubav s jednom ovcom? Ili, recimo, s 

jednim konjem? Da li Vas je ikada tako nešto 

privuklo? 

VODITELJ: Pa, sad u javnosti… ovaj… 

Mislim, ja sam ipak novinar…  

STRUČNJAK: Da, razumijem Vas. No 

većina populacije će Vam reći «Da, to je istina, 

privuklo me». A u Zapadnom Savezu to ne 

dopuštaju. I cijela moja knjiga je zapravo kritika 

kako žene na Zapadu ne mogu ispuniti svoje 

potrebe s tako divnim i čistim bićima kao što su 

životinje. To se posebno odnosi na kornjače, 

gmazove, sisavce… na sva bića, zapravo. Naišla 

sam na par slučajeva u kojima su žene imale 

običaj puštati zlatne ribice u… ovaj… znate već. 

Nije bitno. U svakom slučaju, te žene su dobile 

doživotnu robiju. Zato treba iskritizirati seksualno 

zatucani Zapad. 

VODITELJ: Kad govorimo o seksu, po 

čemu se današnje vrijeme razlikuje od prošlosti? 

Pritom mislim na nedavnu prošlost, recimo 

unutar posljednjih pedeset godina. 

GOST: Osnovna razlika je, naravno, u 

tehnologiji koja se koristi za postizanje seksualnog 

užitka. Nekoć su to bili starinski električni 

vibratori i, pobogu, lutke na napuhivanje, a danas 

imamo sexolin i ustanove u kojima je vrlo 

jednostavno dobiti injekciju te tvari. Učinak je, 

vjeruje, većini dobro poznat. 

VODITELJ: Za one slušatelje koji nisu 

upoznati sa sexolinom… 

GOST: Dakle, radi se o kemijskoj supstanci 

koja izaziva halucinacije seksualnog sadržaja i 

snažno seksualno uzbuđenje. Proces od 

ubrizgavanja do svršavanja traje svega nekoliko 

minuta i 99,9 posto korisnika je zadovoljno. 

Sexolin, međutim, može dovesti do ovisnosti pa 

se preporučuje koristiti ga rijetko i s oprezom. 

Nažalost, mnogi se toga ne pridržavaju. 

VODITELJ: Možda je to razlog, kako Vi 

kažete, liberalnosti Istoka? U nedostatku sexolina, 

koji je tamo manje dostupan nego u Zapadnom i 

Srednjem savezu, logično je da će ljudi posezati 

za, primjerice, životinjama. 

GOST: Moguće, ali imajte na umu da je 

seks sa životinjama vrlo prirodna stvar koja se tek 

počela otkrivati kao takva, nakon stoljeća i stoljeća 

progona i kažnjavanja. U svakom slučaju, ja 

osobno bih se prije seksala sa životinjom nego 

postala ovisnik o sexolinu. 

VODITELJ: To me vodi do idućeg pitanja – 

sve veći problem ovisnika o sexolinskom seksu. 

GOST: Da, to je zaista velik problem za 

koji još nemamo rješenje. Nemoguće je povući 

sexolin iz prodaje jer dobar dio farmaceutske 

industrije živi upravo od njega, a broj ovisnika je 

sve veći i veći. Radi se na terapijama, no niti jedna 

se još nije pokazala dovoljno učinkovitom, čak niti 
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zamjenjivanje sexolinskog seksa običnim ljudskim 

seksom. 

VODITELJ: Imate li Vi kakav prijedlog za 

rješavanje tog problema? 

GOST: Predložila sam Ministarstvu 

Seksualnog Zdravstva da se uvede terapijski seks 

sa životinja, no naravno, prijedlog je odbijen. 

VODITELJ: Razgovarajmo o 

tradicionalnom međuljudskom seksu. Nedavno 

ste proveli veliko istraživanje seksualnih navika 

na reprezentativnom uzorku stanovnika 

Središnjeg Saveza. Možete li nam reći kakve ste 

rezultate dobili? 

GOST: Pošto će rezultati ubrzo biti 

objavljeni u zasebnoj publikaciji, ne bih detaljno o 

tome govorila. No mogu Vam reći da se pokazalo 

da velika većina ljudi koristi dosad nezamisliva 

pomagala u seksu. Osim takozvanih neuronskih 

bombica i novofleksibilnih vibratora, ljudi koriste 

umrežene podražaje kojima se seksualni užitak 

povećava do neslućenih razmjera i zahvaljujući 

kojima ljudi mogu svršavati nebrojeno mnogo 

puta, dokle god podraživanje traje. Također se 

koriste i tradicionalna, danas ilegalna pomagala 

poput različitog voća i povrća, a ljudi navodno u 

svojim domovima čak uzgajaju biljke čije plodove 

mogu koristiti u seksu. Također, a to moram 

spomenuti, čak 90 posto ljudi mašta o seksu sa 

životinjom. 

VODITELJ: Toliko?! 

GOST: Iznenađeni ste? Ja nisam. Upravo 

zato i smatram da se seks sa životinjama pod 

hitno treba legalizirati, kao što se i marihuana, 

unatoč svim negativnim reakcijama, legalizirala 

prije trideset godina. Ako ljudi maštaju o nečemu, 

onda im je to očito potrebno. 

VODITELJ: Koja su najpopularnija mjesta 

za seks? 

GOST: Ne biste vjerovali, ali najpoželjnije 

mjesto za seks su obale rijeka i jezera te šume. 

Unatoč onečišćenju koje je doseglo svoj 

maksimum i radijaciji, čini se da ljudi još uvijek 

žele ono što je prirodno, dakle seks, smjestiti u 

prirodno okruženje. 

VODITELJ: Zanimljivo. Zar se ljudi ne boje 

radijacije i zaraza? 

GOST: U današnje vrijeme, kad se gotovo 

sve bolesti, osim onih izazvanih radijacijom liječe? 

Osim toga, to je, kao što sam rekla, najpoželjnije 

mjesto, ne znači da je i najčešće prakticirano. 

Najčešće se, naravno, seksaju u svojim domovima, 

ali postalo je vrlo popularno seksati se gotovo 

svugdje, kao što možete primijetiti ako prošećete 

gradom. Od gravitacijskih komora i smočnica, 

preko trgovina, ulica i haustora, do krovova i 

antigravimobila.  

VODITELJ: Smatrate li, kao stručnjak, da 

smo postali vrsta primarno orijentirana na seks? 

GOST: Iskreno, smatram. Vjerujem da je 

do toga došlo ponajviše zbog sexolina, ali u 

Ministarstvu ne žele niti čuti za to objašnjenje. 

Također, moguć razlog bi bio radijacija koja je 

mogla promijeniti ljudske hormone i učiniti 

potrebu za seksom većom.  

VODITELJ: Službeno obrazloženje 

Ministarstva je liberalizacija… 

GOST: To je najobičnije sranje! Da se radi o 

liberalizaciji, bio bi dopušten i seks sa životinjama 

i seks među osobama istog spola i korištenje svih 

pomagala kojih se čovjek može sjetiti… Većina 

ljudi sve to radi, samo potajno.  

VODITELJ: Razumljivo, protuzakonito je. 
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GOST: Ljudi krše zakone, samo to ne rade 

javno jer se boje. Svi se dobro sjećamo masovnog 

linča homoseksualaca i animofila iz 2012. koji je 

Ministarstvo prikladno nazvalo «Pročišćenjem». 

No nikakvi ljudski zakoni se ne mogu mjeriti sa 

zakonima prirode, a u ljudskoj je prirodi da se 

seksa sa svim što hoda na dvije ili više nogu, čak i 

ako nema nogu. I zato se ja borim protiv 

diskriminacije, borim se za Istočni Savez i njihovu 

istinsku liberalnost, i neću mirovati dok se 

ljudima Srednjeg i Zapadnog Saveza ne omogući 

normalno i dostojno uživanje u seksu! 

VODITELJ: Ovaj… Hej, što je ovo? Što 

radite u mom studiju?! 

 

Zajedničko službeno priopćenje Ministarstva 

Seksualnog Zdravstva i infraradijske postaje 

«Budućnost danas»: 

Petnaestog srpnja 2053. godine u jedan i trideset 

ujutro uhićena je Aleksandra Alexa Cicca, poznata 

antropologinja i seksologinja, zbog promicanja 

protuzakonitih ideja, nemoralnih vrijednosti i politički 

upitnih stavova u javnosti. Zbog vođenja emisije u 

kojoj su se navedene nevrijednosti promicale, uhićen je 

i infraradijski voditelj Jim Jam. 

Ispričavamo se svim slušateljima infraradijske postaje 

«Budućnost danas» na emisiji neregularnog sadržaja. 

Podsjećamo na novo izdanje Ministarstva Seksualnog 

Zdravlja, «Zakoni o seksu» koje možete pronaći u 

svakoj knjižari i koje je obvezna literatura u svakom 

domu. 

Podsjećamo i na redovitu nagradnu igru infraradijske 

postaje «Budućnost danas» u kojoj možete osvojiti 

sedam doza sexolina. Današnje nagradno pitanje jest: 

Želite li se seksati sa životinjama? Svoje odgovore sa 

točnim osobnim podacima javite u Ministarstvo.        

"Sexolin i politika" © Ivana D. Horvatinčić, 

2007. 

�������� 

http://bluducnost.blog.hr 

 

 


